

# 8Day 7Night Taiwan West Coast Classic Getaway

Taipei, Taichung, Kaohsiung, Chiayi, Nantou Tour Code: TWN-AWA8-SIC



## HIGHLIGHTS

### Taichung

\*Shen Ji New Village  
\*Fengjia Night Market

### Taipei

\*Shifen Old Street  
\*Taipei 101 Building  
\*CKS Memorial Hall  
\*Martyrs' Shrine  
\*Ningxia Night Market  
\*Ximending

### Kaohsiung

\*Totoro Tunnel  
\*Kaohsiung Port Warehouse No.2  
\*Love River  
\*Liuho Night Market

### Nantou

\*Sun Moon Lake  
\*Wen Wu Temple  
\*Tai-Yi Leisure Farm

### Chiayi

\*Fenqihu Scenic Area  
\*Alishan National Forest  
\*Chiayi Night Market

## Seat-in-Coach DEPARTURE Min. 6 to Depart

Year	Month	Days
2022	Dec	02, 09, 16, 23, 30
2023	Jan	06, 13, 27
	Feb	03, 10, 17, 24
	Mar	03, 10, 17, 24, 31

### Day 1 Arrival in Taipei

Assemble at airport for your flight to Taiwan. Upon arrival, transfer to check in hotel. You may visit nearby attractions by yourself  
**Hotel: Aloft Taipei Beitou or similar**

### Day 2 Taipei / Taichung

**(B: Hotel / L: X / D: X)**  
After breakfast, proceed to **CKS Memorial Hall**. Next to **Martyrs' Shrine**, most visitors love watching the guard changing show. **Addiction Aquatic Development (AAD)**, A clean and stylish Japanese fish market. Living seafood from all over the world, there is a valet cooking service on site. **Taichung Shen Ji New Village**, a cultural and creative garden combining life and ecological youth. Tonight, **Fengjia Night Market**, known as the most creative night market in Taiwan!  
**Hotel: Hotel Reve Taichung or similar**

### Day 3 Taichung / Kaohsiung

**(B: Hotel / L: X / D: X)**  
Proceed to **Kaohsiung, Totoro Tunnel**, it is the hottest check-in attraction in Kaohsiung. **Kaohsiung Port Warehouse No.2 (KW2)**, many independent and innovative cultural brands and various delicacies have been introduced. Love River, the riverbanks were beautified with greenery works and developed to be park areas, tourists may take solar-powered Love Boats to visit **Love River**. **Liuho Night Market**, it is the earliest pedestrian walking area and international sightseeing night market in South Taiwan.  
**Hotel: Just Sleep KHH or similar**

### Day 4 Kaohsiung / Chiayi

**(B: Hotel / L: Lunch Box / D: X)**  
Proceed to **Chiayi, Fenqihu Old Street**, it is the highest old street in Taiwan. **Alishan National Forest Recreation Area**, Alishan has four distinct seasons and different landscapes. The sunrise, cloud sea, sunset glow, forest railway and giant wood of Alishan are collectively called five wonders of Alishan. Later to **Chiayi Night Market**.  
**Hotel: De Reve Express Hotel or similar**

### Day 5 Chiayi / Nantou

**(B: Hotel / L: Taiwan Cuisine/ D: Tai-yi Flavor)**  
Visit **Nantou Sun Moon Lake**, the largest natural inland lake in Taiwan, surrounded by layers of mountains, the magnificent scenery is beautiful. **Wen-wu Temple**, is located at the shoulder of mountain where is on the north of Sun Moon Lake. There are two vermilion stone lions on the two sides of the front square of the temple. **Tai-yi Ecological Leisure Farm**, there are seven theme farm ecological parks, as if embracing the romantic leisure life in the mountains. There is a guided tour of the ecological nursery in the park.  
**Hotel: Tai-Yi Ecological Leisure Farm or similar**

### Day 6 Nantou / Taipei

**(B: Hotel / L: Dumpling Cuisine / D: X)**  
Today visit the **Lingzhi specialty center & Aboriginal Product center**. Then, coach to **Shifen Old Street**, the natural environment attracting many tourists to come here and photo-taking. **\*sky lantern at own expense.**

At night to **Ningxia Night Market**, famous in dominated by gourmet snacks.

**Hotel: Aloft Taipei Beitou or similar**

### Day 7 Taipei

**(B: Hotel / L: X / D: Package)**  
First to the **Pineapple cake Dream Factory**. Visit the landmark - **Taipei 101 Building**. **\*observatory deck on the 89th floor at own expenses.** Visit to **Tienlu Gallery** to understand the traditional handicraft of Chinese fengshui. At night shopping spree at Ximending, the famous shopping street,  
**Hotel: Aloft Taipei Beitou or similar**

### Day 8 Taipei / Singapore

**(B: Hotel)**  
Free for last minute shopping before transfer to airport for your flight back home.

#### Remarks:

- \* Sequence of itinerary is subject to change without prior notice.
- \*In the event of discrepancy between English and Chinese itineraries, refer to the Chinese version itinerary.
- \* Shopping: Lingzhi specialty centre / Pearl culture centre / Aboriginal product center / Tienlu Gallery

**WTS**travel

TA 00637

CALL US NOW 6466 8558

Our Awards: SINGAPORE QUALITY AWARD A member of: NTA

OUR OUTLETS:



wtstravel



+65 9116 6994



wtstravelsg



wtstravel.com.sg



enquiries@wtstravel.com.sg

# 8天7晚 台灣西岸經典逍遙遊

台北、台中、高雄、嘉義、南投

Tour Code: TWN-AWA8-SIC



行程特色	台北	高雄	南投	嘉義	拼团出发日期 - 六人成行
	*平溪十分老街	*龍貓隧道	*日月潭风景区	*奮起湖鐵道老街	<b>2022</b> 12月 02, 09, 16, <b>23, 30</b>
<b>台中</b>	*台北 101 大樓	*駁二棧貳庫	*文武廟	*阿里山森林遊樂區	<b>2023</b> 01月 06, 13, <b>27</b>
*審計新村	*中正紀念堂	*高雄愛河	*台一休閒农场	*嘉義夜市	02月 03, 10, 17, <b>24</b>
*逢甲夜市	*忠烈祠	*六合夜市			03月 03, 10, <b>17, 24, 31</b>
	*寧夏夜市				
	*西門町商圈				

## 第一天 抵達台北

今天搭乘飞机前往宝岛台湾，抵后专人接机前往入住酒店，可自由到附近景點或夜市。

酒店：北投雅乐轩饭店或同级

## 第二天 台北 / 台中

(早：酒店 / 午：上引水產自理 / 晚：

夜市自理)

早餐后，前往**中正紀念堂**，古色古香的中國宮殿式建築，莊嚴宏偉。接着到**忠烈祠**，整點的衛兵交接 Show 總是吸引許多觀光客近距離與衛兵拍照留念。**上引水產美食中心**，來自世界各地的海鮮活體，現場有代客烹調服務，多種海鮮美食可以選擇。前往**台中審計新村**，老舊員工宿舍的建築遺跡，現在是結合生活及生態青年的文創園地。晚上到**逢甲夜市**，好玩、好買、好逛又超多美食，是來到台中必逛的觀光夜市！

酒店：台中威汀、文華道酒店或同级

## 第三天 台中 / 高雄

(早：酒店 / 午：駁二棧貳庫美食中心自理 / 晚：夜市自理)

早餐后酒店出发到高雄，途经**龍貓隧道**拍照，是高雄最新打卡景點。之后前往**駁二棧貳庫 KW2**，在超過 3,000 平方公尺的挑高空間中，打造高雄港區親水購物、休憩新體驗。然後悠遊**高雄愛河**，有大港橋、真愛碼頭等熱門打卡景點。晚上到**六合夜市**，在這裡可以找到各式各樣的美食。

酒店：高雄捷絲旅酒店或同级

## 第四天 高雄 / 嘉義

(早：酒店 / 午：奮起湖便當 / 晚：夜市自理)

早餐后參觀珍珠養殖展覽館。然後前往**嘉義奮起湖鐵道老街**，位於阿里山森林鐵路之中點，早年老街以便當和四方竹聞名。**阿里山森林遊樂區**，阿里山的日出、雲海、晚霞、森林鐵路、巨木合稱阿里山五奇。姊妹潭水清澈碧綠、平靜無波，可循著環潭步道遍覽全景。然後前往茶道文化館品嚐名聞世界的台灣高山茶。晚上到**嘉義夜市**。

酒店：嘉義德爾芙、皇品酒店或同级

## 第五天 嘉義 / 南投

(早：酒店 / 午：台灣風味 / 晚：台一花宴)

今天將前往南投，**日月潭風景區**是全台灣最大的天然內陸湖泊，周圍層層山巒環繞，湖面碧波粼粼，壯麗景色美不勝收。**文武廟**寺廟的建築莊嚴雄偉，正門面臨環湖公路，三樓可俯瞰日月潭的湖光水色。前往**台一休閒農場**，生態苗圃導覽，擁有四星級渡假村休閒生態，七大主題農場生態園區，夜宿於農場溫泉館享受泡湯樂趣。

酒店：台一休閒農場或同级

## 第六天 南投 / 台北

(早：酒店 / 午：小籠包餐 / 晚：夜市自理)

今天先到台北**靈芝及山產展示中心**，探討健康養身的秘密。再前往**平溪十分老街**，已有 80 年歷史的木造站房吸引許多旅客前來拍照打卡，體驗古典優雅韻味在樸質的自然環境中交融的美感。\*旅客可自費施放祈福天燈。

**寧夏夜市**，規模雖不大卻被譽為台北最美味夜市，小吃充滿濃濃的台灣味。

酒店：北投雅乐轩、西門意舍或同级

## 第七天 台北

(早：酒店 / 午：美食廣場自理 / 晚：精緻套餐)

首先前往**鳳梨酥餅家**，採買台灣名產鳳梨酥及特色伴手禮。然後是**台北 101 大樓**，座落於台北最精華的地段，是台北最顯眼的地標性建築。\*可以自費登 89 樓的觀景台，俯瞰整個台北市感受高空美景。然後參觀天祿展示中心，一探天地風水的奧秘。晚上到遊客最愛的**西門町商圈**，這裡是台北市第一條具指標性意義的徒步逛街區。豐富的美食、小吃，及文創娛樂產業。

酒店：北投雅乐轩、西門意舍或同级

## 第八天 台北 / 新加坡

(早：酒店)

早餐后將前往桃园机场搭乘返回家園，帶著甜蜜的回忆结束这趟愉快的台湾之旅。

### 备注：

\*行程如有变动将以当地旅行社最后安排为准，恕不预先告知。

\*如果中文和英文行程有不符合之处，请以中文行程为准。

\*购物站：灵芝茶艺馆/珍珠养殖展览馆/山地特产中心/天祿展示中心

# WTS travel

TA 00637

CALL US NOW 6466 8558

Our Awards: SINGAPORE QUALITY AWARD A member of: NTA

OUR OUTLETS:



f wtstravel

whatsapp +65 9116 6994

ig wstravelsg

www wtstravel.com.sg

@ enquiries@wtstravel.com.sg